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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
Afgelopen zaterdag was Helder Helmond op de Markt/markt en we kregen meteen van een aantal 
marktkooplui te horen of wij nog wel op de markt durfden te komen! De ijsbaan. Met name de 
inkomstenderving in een van de belangrijkste markt-periode was hier de oorzaak van. Verhelderd dat de 
raad hier niet overgaat vernamen wij wel dat er van enige communicatie geen sprake was geweest. En dat 
geldt ook voor de ondernemers in het centrum.  
Helder Helmond is van mening dat de historische Markt ook in principe de wekelijkse zaterdagmarkt zou 
mogen dragen. Vraag is echter of je de héle Markt aan de markt wilt blijven geven? Ruim een jaar geleden 
nog, bij de vaststelling van de voorjaarsnota op 2 juni 2016, heeft Helder Helmond al een motie ingediend 
om te onderzoeken of het zuidelijke deel van de Markt, van kiosk/podium tot aan Veestraat, permanent vrij 
zou kunnen zijn voor allerlei activiteiten. Die motie haalde het helaas niet maar zou wel de ruimte hebben 
kunnen bieden om zonder problemen op de Markt bijvoorbeeld een ijsbaan te plaatsen. Wat Helder 
Helmond betreft komt er dit jaar dan ook nog geen ijsbaan en kerstmarkt op de Markt. 
 

1. Afspraak met de mark-kooplui is dat bij beide kermissen de markt verplaatst wordt. Dat geldt dus 
niet voor een ineens bedachte kerstmarkt met ijsbaan. Bent u dat met ons eens? 

2. Bent u het met ons eens dat er in dit onderwerp ronduit slecht is gecommuniceerd? 
3. Hoe zou het zijn geregeld met betrekking tot de veiligheid? 
4. Hoe gaat de bevoorrading van de markt geregeld worden via o.a. de Kerkstraat? 

 
Kortom vindt Helder Helmond het weliswaar een prima idee om in het centrum een kerstmarkt met ijsbaan te 
verwezenlijken maar niet op deze wijze, dus nog niet dit jaar. 
 
In afwachting van een reactie. 
Met heldere groeten namens de fractie van Helder Helmond, 
Michael Rieter, raadslid en René van de Westerlo en Gerard Hurks, burgerleden. 
 


